	香港臥推舉錦標賽2017 (10月28日)

Hong Kong Benchpress Championships 2017(28th October)

(截止報名日期: 2017年9月28日 Registration Deadline: 2017-09-28)
	Affix photo here

照片貼在上格

	REGISTRATION OF COMPETITOR 運動員註冊表
	
	Name

姓名
_______________

(Chinese中文)
(English英文)
	
	Date of Birth
Sex

出生日期

性別


	
	Body Weight Class                                Age Category* Open / Master 1, 2, 3, 4 / Sub-junior / Junior  
體重級別                                          年齡組別*  公開組 / 元老組1, 2, 3, 4 / 少年組 / 青年組
                                                                          *Please delete 請將不合適刪去
	
		請選擇Please Choose:

	Occupation                             E mail
職業 _________________   電郵地址  _______________________________________
	
		參加有裝備比賽

Geared Event


	______________

	參加無裝備比賽

Classic Event

	I/D or Passport No.
Tel. No.
身份證號碼

電話

	
	聲明 Declaration：

本人願意遵守賽會一切規則及裁決，並明白此運動帶有危險性，參加者承擔個人一切意外責任(包括傷亡)，主辦及協辦團體概不負責。本人註冊為* 獨立運動員 / ____________
屬下運動員由簽字日起生效。


I will obey the regulation and decision of the Organizing Committee of the Hong Kong Powerlifting Championship.  I also understand that the competition carries risk of injury.  The organizer will not be liable for any injury or loss of life and it is my sole responsibility. I hereby register as * individual / athlete of 
_________Club.
日期Date :                        年         月        日
___________________簽署

                                                                                                                                                         (Signature)

如未滿十八歲的申請人須由家長或監護人填寫此聲明: 

本人証明(參加者姓名) 
 健康及體能良好, 並適宜參與上述比賽。 
如果申請人因她/他的疏忽或體能欠佳, 而引致參加這項活動時傷亡, 主辦機構無須負責。
家長或監護人姓名:



 簽署:



日期: 
     
    
    


   * 請刪去不適用者
Declaration for participant’s parent or legal guardian if the participant aged under 18:


I hereby certify that the health and body fitness condition of (participant’s name)____________________ is good and suitable to join the above competition. I also understand that the competition carries risk of injury, the organizer will not be liable for any injury or loss of life if the injury or loss of life is caused by the careless or poor fitness condition of the participant. 


___________________
Date :                                                
                                                                                             (Signature)



	


Undertaking to be knowledgeable and to comply with anti-doping regulations
By providing my signature, I agree as part of the prerequisites for my participation at the captioned event to: 

i) understand and comply with all anti-doping regulations applicable to the captioned event;

ii) understand all the possible sanctions (including financial sanction of $20,000) and consequences for any Anti-Doping Rules violation;

iii) carefully checking the prohibition status all medicines taken by myself and seriously consider the risk of using supplements;

iv) upon request, provide urine and/or blood sample for doping tests.

Signature: 






Date: 




熟識及遵守運動禁藥規條的承諾

作為本人參與上述比賽的部分先決條件，我在簽署時同意:
一) 了解及遵守適用於本賽事的所有運動禁藥管制規條;
二) 了解違反運動禁藥規條的所有後果及處分(包括罰款$20,000);
三) 仔細檢查所有本人服用的藥物的禁用狀況及慎重考慮服用補充劑的風險;
四) 按要求提供尿液或/及血液樣本作運動禁藥檢測。
簽署：







日期：




